
ZÁPIS 5/2024 
 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 6. 6. 2024 

 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 9 členů výkonného výboru 

Omluveni:     J. Pecháček, , M. Sýkora, M. Štědrý, L. Drobička, M. Lauber, Ing. K. Dlouhý, K. Benda 

 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil s programem. 

K programu nebylo připomínek.  

 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - zapisovatel stálý Věra Sedláčková, ověřovatelé 

zápisu stálí Vladimír Sazima a Miloš Svoboda. 

 

3. Kontrola usnesení: 

            úkol č. 5/2024 - zdárně zajistit KK Plamen 8. a 9. 6. 2024                         - úkol trvá 

 

 

4. Zpráva o čerpání rozpočtu za leden - duben 2024 - informovala Věra Sedláčková: 

Na účet již přišla dotace z Pk ve výši 257.000 Kč. Dotace MŚMT jsou vypláceny po 

odeslání vyúčtování, rovněž tak dotace NSA, zde však nebyla ještě podepsána dotační 

smlouva. Výdaje - je mírně překročena položka ostatní služby (platba za elektronický 

podpis) a položka ve školení vedoucích MH, kde bylo počítáno s vyšší dotací. Začínají 

se čerpat dotace z Pk, před schválením žádostí sborů o dotace je vždy zkontrolováno, 

zda má sbor odeslanou účetní uzávěrku za rok 2023.  

 

5. Zprávy z odborných rad: 

ORM - Jarmila Baslová:  

Zhodnotila průběh okresního kola hry Plamen, poděkovala zejména J. Baslové 

mladší, V. Brandtnerovi a R. Frantovi za zajištění technické čety. 

Hovořila o zajištění překážek na KK Plamen - žebřík ze SDH Horní Bělá, ostatní 

překážky ze SDH Všeruby. Pokud jsou překážky svařované, je problém při přepravě - 

neskladné. Z HZS Rokycany je přislíbeno 40 pytlů s pískem.  

K přenocování na KK Plamen se zajistí i lehátka, pokud by měl někdo z rozhodčích 

zájem. 

Radek Franta upozornil na poruchovost startovací postole. M. Frost - startovací pistole 

je zajištěná.  

J. Baslová hovořila o překontrolování obsahu lékárničky a jejím doplnění, poděkovala 

Nikole Svobodové ze SDH Zbiroh, která doplnění lékárničky zajistila.  

Starosta Frost uvedl, že dle starosty KSH mělo ještě před soutěží proběhnout jednání 

KORM Plzeň a ORM Rokycany. 

Bylo navrženo, pokud by se soutěžící v KK Plamen nominoval do republikového 

kola hry Plamen, aby mu byl poskytnut příspěvek ve výši 2.000 Kč. Návrh byl 

schválen .  

ORR - Barbora Svobodová: hovořila o okresním kole PS v Holoubkově, neustálý 

silný déšť, dlouhotrvající nepřízeň počasí.  
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6. Různé: 
- vedoucí ORM Jarmila Baslová předložila výkonnému výboru návrh na rozdělení 

dotací z MŠMT, schválený usnesením jednání ORM dne 27. 4. 2024. 

Dotace na VA budou čerpat sbory: Kamenný Újezd, Mirošov, Raková, každý ve 

výši 5.000 Kč (+ 30%vlastní zdroje), zbylá částka dotací ve výši 18.100 Kč bude 

na okresní kolo ZHVB. Dotace SA - SDH Mirošov, Dobřív, Volduchy,  

každý 5.000 Kč. 

Rozdělení dotací MŠMT dle návrhu ORM výkonný výbor schválil.  

- M. Frost informoval o jednání se starostou města Rokycan - zajištění bezplatného 

pronájmu skladovacích prostor k uložení překážek a majetku OSH Rokycany, 

starostovi města Rokycany bude odeslána žádost o bezplatný pronájem . 

- M. Frost předložil návrhy na vyznamenání členů SDH Nevid, Cekov a Břasy- 

návrh byl schválen 

- L. Král se zúčastnil oslav 140 let SDH Radnice, kde byli přítomni i zástupci HZS 

Pk a SH ČMS. I když z důvodu nepříznivého počasí byla nižší účast členů, byla 

velice dobrá organizace celého průběhu oslav, kvalitně zajištěné.  

- M. Frost - 1. června proběhly oslavy 120 let SDH Cheznovice, kde byla hojná 

účast pozvaných sborů i hostů, atrakce, mažoretky, hudební program, zábava. 

- 22. června proběhnou oslavy 150 let SDH Břasy 

- byl podán návrh na svolání jednání výkonného výboru ještě před prázdninami, 

navržen termín 26. června. Pokud by se toto jednání uskutečnilo, pracovnice OSH 

včas odešle pozvánky členům VV.  

- Jarmila Baslová pozvala všechny přítomné k účasti na KK Plamen 8. a 9. 6. 2024 

 

7. Usnesení: 

Výkonný výbor OSH dne 6. 6. 2024 

 

I. SCHVALUJE  

a) Zapisovatele Věra Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Miloše Svobodu a Vladimíra Sazimu 

c) Zprávu o čerpání rozpočtu za leden - květen 2024 

d) Příspěvek ve výši 2.000 Kč účastníku republikového kola hry Plamen 

e) Rozdělení dotací MŠMT podle návrhu ORM 

f) Návrhy na vyznamenání SDH Nevid, Cekov a Břasy 

 

II. BERE NA VĚDOMÍ 

-      zprávy z odborných rad, zhodnocení okresních kol soutěží 

-      zhodnocení oslav výročí sborů 

 

III. UKLÁDÁ 

-       úkol č. 6/2024 - odeslat starostovi města Rokycany žádost o bezplatný  

                                 pronájem skladovacích prostor         zodpovídá: starosta OSH 

 

8. Závěr jednání provedl starosta Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za účast.  

 

 

Zapsal:                                       Věra Sedláčková 

Ověřovatel zápisu:                    Miloš Svoboda 

                                                    Vladimír Sazima 



 


